



STORE OPLEVELSER
I LILLE VILDMOSE

Vi er helt naturtro

Vi er vilde med vildmosen og de mange dyr og planter, som bor i mosen. Det vil vi også gerne have, at I bliver. Derfor arrangerer vi i hele sæsonen vilde, spændende, sjove og lærerige aktiviteter, som alle handler om livet og dyrene i Lille Vildmose. Her er masevis af oplevelser til hele familien. I får måske våde tæer, muligvis bliver I klogere, og I vil med garanti have haft det sjovt efter et besøg i Lille Vildmose. Læs mere på lillevildmose.dk.

UK: We love nature

We love the wild bog and the many animals and plants that live in the bog. We would love to make you feel the same way. That is why we arrange wild, exciting, fun and educational activities throughout the season, all of which are about life in Lille Vildmose. Here are experiences for the whole family. You may get wet toes, you may get smarter and you are guaranteed to have fun.

DE: Wir mögen die Natur

Wir lieben das wilde Moor und die vielen Tiere und Pflanzen, die im Moor leben. Wir möchten auch dass Sie verliebt werden. Deshalb organisieren wir während der gesamten Saison wilde, aufregende, lustige und lehrreiche Aktivitäten, bei denen es um das Leben in Lille Vildmose geht. Hier sind Erfahrungen für die ganze Familie. Sie können nasse Zehen bekommen, Sie können schlauer werden und Sie werden garantiert Spaß haben.



Opdag vildmarken i Vildmosen

Lille Vildmose er Danmarks største vildmark, og områdets areal svarer til 10.500 fodboldbaner – hvad lile er der ved det? Et besøg i Lille Vildmose er det tætteste, I kommer på en dansk safari - I kan være heldige at opleve ørne, vildsvin, kronhjort, elge og bison - helt vildt! I receptionen kan I få udleveret kort og få gode råd til, hvordan I på bedste måde oplever mosen på egen hånd. Der er også mulighed for at tage med på offentlige bus-/gåture i området. Book også jeres egen tur med en af vores dygtige guider - vi garanterer en helt vild oplevelse i naturlige omgivelser.

UK: Discover the wilderness in Vildmosen

Lille Vildmose is Denmark's largest wilderness and the area corresponds to 10,500 football fields. A visit to Lille Vildmose is the closest you get to a Danish safari - be lucky to experience eagles, wild boar, red deer, moose and European bison - absolutely wild! At the reception you can get a map and information about how to best experience the bog on your own. It is also possible to take a public bus or hiking in the area. You can also book your own trip with one of our skilled guides - we guarantee a wild experience in natural surroundings.

DE: Entdecken Sie die Wildnis in Vildmosen

Lille Vildmose ist Dänemarks größte Wildnis und das Gebiet entspricht 10.500 Fußballfeldern. Ein Besuch in Lille Vildmose kommt einer dänischen Safari am nächsten - erleben Sie Adler, Wildschweine, geckörnte Hirsche, Elche und Bisons - absolut wild! An der Rezeption erhalten Sie Karten und gute Tipps, wie Sie das Moor am besten selbst erleben können. Es ist möglich, öffentliche Busse zu nehmen und in der Umgebung zu wandern - wir garantieren ein völlig wildes Erlebnis.



Europæisk bison i Vildmosen

I foråret 2021 bliver Lille Vildmose endnu vildere, når der udsættes visenter, europæisk bison, i Tofte Skov. De store dyr skal bidrage til at bevare de lysåbne egeskove i Tofte Skov. På en guidet bustur i Tofte Skov kan de store dyr med lidt held opleves. Vil man helt tæt på dem er der "se-garanti" i den nye udstilling om de enorme dyr i centerbygningen. Fra maj-august kører vi guidede busture til Tofte Skov. Billetter købes på www.lillevildmose.dk.

UK: European Bison in Lille Vildmose

In the spring of 2021 Lille Vildmose will be even wilder when European bison are released in Tofte Skov. The large animals must help to preserve the open oak forests in Tofte Forest. On a guided bus tour in Tofte Forest, the large animals can be experienced with a little luck. If you want to get really close to them, there is a "see-guarantee" in the new exhibition about the huge animals

DE: Der Wisent kommt nach Lille Vildmose

Im Frühjahr 2021 wird Lille Vildmose noch wilder, wenn Wisenten in Tofte Skov freigelassen wird. Die großen Tiere müssen dazu beitragen, die offenen Eichenwälder im Tofte-Wald zu erhalten. Bei einer geführten Bustour im Tofte-Wald können die Großtiere mit etwas Glück erlebt werden. Wenn Sie ihnen wirklich nahe kommen möchten, gibt es eine Garantie dafür, in der neuen Ausstellung etwas über die riesigen Tiere zu sehen.

DET ER HELT VILDT I LILLE VILDMOSE



Nyhed 2021
Europæisk bison



ÅBNINGSTIDER PRISER

Åbningstider og priser

10. april-24. oktober
Alle dage kl. 10-16
Voksne: 90 kr, børn (3-12 år): 45 kr.

Juni, juli og august kl. 10-17
Voksne: 120 kr, børn (3-12 år): 55 kr.

UK: Opening hours and fees

April 10-October 24
Every day 10-16
Adults: 90 DKK, children (3-12 years): 45 DKK.

June, July and August 10-17
Adults: 120 DKK, children (3-12 years): 55 DKK.

DE: Öffnungszeiten und Preise

10. April-24. Oktober
Jeden Tag 10-16
Erwachsene: 90 DKK, Kinder (3-12 Jahre): 45 DKK.

Juni, Juli und August 10-17
Erwachsene: 120 DKK, Kinder (3-12 Jahre): 55 DKK.

Vildmosevej 100, Dokkedal
9280 Storvorde
T: 0045 99 31 75 50
info@lillevildmose.dk
www.lillevildmose.dk

Lille
Vildmose
Centret

TRUE
STORY
OPLEVELSPRISEN
2020
VINDER

